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Care Medical Company was founded in 2003 as a closed joint stock company in the public sector represented by the General Organization for 

Social Insurance and a group of private sector shareholders. It became a joint stock company in the financial market in 2013. 

Care Medical Co. owns the first private sector hospital in Riyadh, which is Care Medical Hospital, Malaz Branch (formerly National Care), which 

was founded in 1966, and Care Medical Hospital, Rawabi Branch, which was founded in 1990, and the first Hospital of Care Medical in Mecca 

which was founded 2023. Care Medical Company is one of the top 10 healthcare companies in terms of market value in the Middle East and 

Africa. With a percentage of 60% of healthcare companies in the Kingdom of Saudi Arabia.

تأسســت شــركة رعايــة الطبيــة فــي عــام 2003 كشــركة مســاهمة مقفلــة مــن القطــاع العــام ممثلــة بالمؤسســة العامــة للتأمينــات الاجتماعيــة ومجموعــة مــن المســاهمين مــن 

القطاع الخاص. وأصبحت شركة مساهمة في السوق المالي في عام 2013. 

تمتلــك الشــركة الوطنيــة للرعايــة الطبيــة أولــى مستشــفيات القطــاع الخــاص فــي منطقــة الريــاض، وهــو مستشــفى رعايــة الطبيــة فــرع الملــز (رعايــة الوطنــي ســابقاً) الــذي تأســس 

عام 1966م، ومستشفى رعاية الطبية فرع الروابي والذي تأسس عام 1990م، وأول مستشفى لرعاية الطبية في مكة 2023.

وتعــد شــركة رعايــة الطبيــة مــن ضمــن قائمــة أكبــــر 10 شــــركات فــي القطــاع الصحــي للقيمــة الســـوقية فــي الشـــرق الأوســـط، وبنســـبة 60% مــــن الشــــركات الصحيــــة فــي المملكـــة 

العربيـة السـعودية.





We have been privileged to witness remarkable achievements in the growth of Care Medical Company and its hospitals. Our success 

can be attributed first to the blessings of Allah, followed by the unwavering dedication of our team and our relentless pursuit of 

attracting highly qualified medical professionals at the forefront of their fields. Additionally, we have continually invested in the latest 

diagnostic and therapeutic technologies, elevating the standard of our services and earning numerous international and local 

accreditations. These achievements have not only facilitated expansion within Riyadh but have also extended our reach beyond its 

borders.

Dr. Abdulaziz bin Saleh Al Obaid

Chief Executive Officer

إلــــى توفيــق الله ثــم لجهــــود فريــــق العمـــل، وحرصنــا الدائــم علــى  قــــد شــــهدنا  نجاحــاً اســــتثنائيا فــي تطــور شــركة رعايــة الطبيــة ومستشــفياتها، ويعــود هــــذا الفضــــل 

اســتقطاب الكــوادر الطبيــة المؤهلــة بأعلــى المســتويات العلميــة، وتوفيــر أحــدث التقنيــات التشــخيصية والعلاجيــة، ممــا أســـهم ذلـــك فـــي زيــادة جــودة خدماتنــا المقدمــة 

وحصولها على عدة اعتمادات دولية ومحلية عديدة وهامة، بالإضافة إلى التوسـع داخل وخارج مدينة الرياض.

د. عبد العزيز بن صالح العبيد

العضـو المنتدب والرئيـس التنفيذي

كلمة العضو المنتدب والرئيس التنفيذي
Chief Executive Officer's speech
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استراتيجية رعاية
CARE STRATIGY

VISION رؤيتنا                
At the forefront of healthcare            في صــدارة الرعـــــاية الصحــــــــية

• Care     • Excellence    • Integrity   • Teamwork   • Responsibility

• Safety  • Innovation    • Respect   • Fairness          • Transparency

• رعـــــــــــــــاية      • إمتياز     • أمـــــــــــــــــــــــــانة     • منظومة متكاملة     • إحـــتـــــــــــــــــــــرام
• ســـلامة      • إبــــــداع     • مسؤلية     • شـــفــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــافيـــــــــــــــــــــــــة     • عـــــــــــــــــــــــــــدالة

VALUES قيمنا                       

MISSION رسالتنا                    
تقديم رعـاية صحية متقدمة
لتحسين صحـــة المجتمع مــــن
خـــــــــلال السعي وراء التمــــــــــــــــــــــــيّز

Providing distinctive care to

improve the wellbeing of our

community through pursuit of

excellence.



رعاية الطبية جوار
CARE MEDICAL Jiwar

The Care Medical - Jiwar is a unique medical facility that provides emergency and critical care services. It is distinguished by its strategic 

location overlooking the Haram Mosque, facilitating access for pilgrims, Hajj visitors, and other worshippers. The Hospital offers high-quality 

emergency medical services 24/7, delivered by a team of highly qualified and competent medical professionals. The Hospital is equipped 

with modern facilities and state-of-the-art medical equipment.

The Hospital includes several departments, such as:

- ICU (Intensive Care Unit) which is equipped with the most advanced technologies & operated by of a group of specialized & skilled 

doctors & nursing team.

- Radiology Departments (CT-Scan, X-ray and ultrasound) with accurate & prompt results in less than 30 minutes.

- Laboratory which is equipped with advanced technologies to provide all investigations required for emergency cases.

- Comprehensive pharmacy to serve all visitor needs. 

The emergency rooms offer complete privacy with views of the Holy Mosque.  also we provide a tele-medicine consultation in all specialities 

with CARE hospitals in Riyadh. The bed capacity is more than 60 beds to ensure the highest level of quality & professionalism in addressing 

the needs & inquiries of our visitors. 

مستشــفى رعايــة الطبيــة جــوار، يتميــز بموقعــه الاســتراتيجي المطــل علــى المســجد الحــرام، ممــا يســهل الوصــول لخدمــة المعتمريــن وحجــاج بيــت الله الحــرام وزواره. ويقــدم 
الخدمــات الطبيــة الطارئــة بأعلــى جــودة علــى مــدار 24 ســاعة طــوال أيــام الأســبوع، بواســطة فريــق طبــي ذي مــؤهلات وكفــاءات متميــزة. كمــا يتمتــع المستشــفى بتجهيزاتــه 

الحديثة وأجهزته الطبية عالية الجودة.

يتضمن المستشفى عدة أقسام، منها: 
وحدة العناية المركزة والتي تم تجهيزها بأحدث الأجهزة والتقنيات تحت إشراف نخبة من الأطباء المختصين وفريق متميز من التمريض. -
أقسام الأشعة (أشعة مقطعية، سينية وتلفزيونية) والتي تتميز بسرعتها ودقة نتائجها في مدة لاتزيد عن 30 دقيقة.-
مختبر مجهز بأحدث التقنيات لإجراء كافة التحاليل اللازمة لحالات الطوارئ.-
صيدلية متكاملة لتلبية جميع احتياجات الزوار.-

تتميــز غــرف الطــوارئ بخصوصيــة تامــة بإطلالــة علــى ســاحات الحــرم المكــي، كمــا يقــدم المستشــفى خدمــة الطــب الاتصالــي فــي جميــع التخصصــات مــع مستشــفيات رعايــة 

الطبية في مدينة الرياض. وتبلغ سعة المستشفى السريرية أكثر من 60 سريرًا، لضمان تلبية احتياجات واستفسارات زوارنا بأعلى مستوى من الجودة والاحترافية.  
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The Radiology Department at Care  Medical - Jiwar Hospital 

is dedicated to providing diagnostic services at the highest 

level. The department continuously works to deliver the 

latest diagnostic reports using advanced technology and 

modern equipment. These devices include:

• Computed Tomography (CT Scan).

• X-rays.

• Mobile X-ray Machine.

• Ultrasound.

The Radiology Department aims to efficiently meet the 

needs of patients and provide accurate reports that assist in 

rapid and effective diagnosis.

قســم الأشــعة فــي مستشــفى رعايــة الطبيــة - جــوار مكــرس لتوفيــر 
بشــكل  القســم  ويعمــل  مســتوى.  بأعلــى  تشــخيصية  خدمــات 
باســتخدام  التشــخيصية  التقاريــر  أحــدث  توفيــر  علــى  مســتمر 

تكنولوجيا متقدمة وأجهزة حديثة. تشمل هذه الأجهزة:
 الأشعة المقطعية.•

 الأشعة السينية.•

 جهاز الأشعة المتنقل.•

 الأشعة التلفزيونية.•
بفعاليــة  المرضــى  احتياجــات  تلبيــة  إلــى  الأشــعة  قســم  يســعى 

وتقديم تقارير دقيقة تساعد في التشخيص السريع والفعّال.

                                   RADIOLOGYالأشعة

 Laboratory                                 المختبر
The laboratory operates around the clock, seven days a 

week, and is known for the precision of test results in 

accordance with accredited quality standards. Additionally, 

results are available in less than an hour.

أيــام الأســبوع، ويتميــز  علــى مــدار الســاعة وطــوال  يعمــل المختبــر 
بالدقــة فــي نتائــج التحاليــل وفقًــا لمعاييــر الجــودة المعتمــدة. كمــا 

تظهر النتائج في أقل من ساعة

الخدمات الطبية
Medical Services



The Hospital is equipped with the latest specialized 

medical devices for managing, caring, and treating the 

respiratory system, especially for patients suffering from 

heart and lung disorders. This is overseen and monitored by 

highly skilled and trained specialists.

يحظــى المستشــفى بأحــدث الأجهــزة الطبيــة المتخصصــة فــي إدارة 
ورعايــة وعلاج الجهــاز التنفســي، خاصــةً للمرضــى الذيــن يعانــون مــن 
أخصائييــن  قبــل  مــن  ومتابعــة  برعايــة  والرئــة،  القلــب  اضطرابــات 

مدربين بكفاءات عالية.

RESPIRATORY THERAPY العلاج التنفسي                     

The emergency services team ensures the safe and 

efficient transfer of critical cases that require surgical 

procedures or advanced medical practices within a 

specified timeframe to all the hospitals collaborating with 

Care Medical - Jiwar  Hospital.

نقــل الحــالات الحرجــة التــي  علــى  يحــرص فريــق الخدمــات الطارئــة 
متقدمــة  طبيــة  ممارســات  أو  جراحيــة  عمليــات  إجــراء  إلــى  تحتــاج 
جميــع  إلــى  محــدد  زمنــي  وقــت  خلال  وفعالــة  آمنــة  بطريقــة 

المستشفيات المتعاونة مع مستشفى رعاية الطبية - جوار.

THE AMBULANCE الإسعاف                            

The pharmacy offers 24/7 services, characterized by high 

accuracy in dispensing through the use of the PAR-coding 

system and electronic prescriptions. This ensures fast and 

precise service for our valued patients.

تعمــل الصيدليــة علــى مــدار الســاعة وطــوال أيــام الأســبوع. وتتميــز 
بنظــام الترميــز والوصفــات الإلكترونــي، ممــا يســاعد فــي تلبيــة جميــع 

احتياجات المرضى بدقة وسرعة.

PHARMACY الصيدلية                              

الخدمات الطبية
Medical Services



• Examination and diagnosis of bone and joint conditions.

• Treatment of fractures and acute injuries.

• Follow-up and management of osteoarthritis cases 

• Follow-up and management of disc lesion of neck and back       

• Evaluation of sports injuries  

Follow-up and management of osteoporosis.

• Providing casts, splints, and braces when needed.

• Post-operative orthopedic consultations.

• Treatment of tendons inflammations. 

At our Orthopedic Clinic, we provide reliable and comprehensive 

care for bones and joints — from accurate diagnosis to 

long-term follow-up and rehabilitation — under the supervision 

of specialized doctors.

الكشف والتشخيص حالات العظام والمفاصل.•
علاج الكسور والإصابات الحادة.•
متابعة التهابات المفاصل والخشونة•
متابعة الانزلاق الغضروفي وآلام الظهر والرقبة.•
تقييم الاصابات الرياضية.•
علاج حالات هشاشة العظام•
إجراء الجبائر والدعامات عند الحاجة.•
استشارات ما بعد العمليات الجراحية للعظام •
علاج التهابات الأوتار•

فــي عيــادة العظــام نقــدم رعايــة متكاملــة لحــالات العظــام والمفاصــل، 
الأطبــاء  مــن  نخبــة  إشــراف  تحــت  التأهيــل،  إلــى  التشــخيص  مــن 

المتخصصين.

Orthopedic Clinic Services                 خدمات عيادة العظام

الخدمات الطبية
Medical Services
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الاعتمادات الدولية
International Accreditations

حصــدت مستشــفيات رعايــة الطبيــة  العديــد مــن الشــهادات والاعتمــادات الوطنيــة والدوليــة، وذلــك مــن خلال الســعي لتحقيــق رؤيتهــا لتكــون فــي صــدارة الرعايــة الصحيــة وتضمــن 

للمرضــى توفيــر خدمــات وتجربــة اســتثنائية. وتأتــي هــذه الاعتمــادات لمجــالات عديــدة منهــا لضمــان الجــودة النوعيــة، وسلامــة المرضــى، وإدارة المخاطــر، والجــودة الشــاملة، والتميــز 

في الرعاية الصحية.

Care Medical Hospitals has earned numerous national and international certifications and accreditations, through its pursuit of its vision to 

be at the forefront of healthcare and to ensure that patients receive exceptional services and experiences. These accreditations cover a wide 

range of areas, including quality assurance, patient safety, risk management, total quality, and healthcare excellence.

SharedGovernance
FORUM FOR

ACCREDITED

31000
Risk-Managment

18295
Customer Center

Call Center



شركاؤنا 
Our Partners

انطلاقــاً مــن مبــدأ تعــاون القطــاع الصحــي لخدمــة المجتمــع ســعت مستشــفيات رعايــة الطبيــة إلــى عقــد شــراكات اســتراتيجية مبنيــة علــى أســس متينــة مــن التعــاون المشــترك مــع 

مختلف القطاعات التعليمية والرياضية والخيرية للمساهمة في تحقيق الأهداف الاستراتيجية.

In line with the principle of cooperation between the healthcare sector and the community, Care Medical Hospitals has sought to establish 

strategic partnerships based on solid foundations of joint cooperation with various educational, sports, and charitable sectors to contribute 

to the achievement of strategic goals.
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:Our Lcationموقعنا:

 P3,P2,P1 سوق الخليل،الطوابق  جبل عمر، أجنحة هيلتون, 
Souq Alkhalil, P1,P2,P3 Floors, Jabal Omar, Hilton suites

linke.to/CMHLocation



CARE MEDICAL

 

Makkah, Jabal Omar Souq

Al khalil, Floor, P1- P2- P3

+966 (12) 5 20 20 20

info@care.med.sa


